
 
 

Vragen van de PvdA GroenLinks over de Kadernota 2022 
 

Onderdeel Vragen 
Twenterand financieel 
gezond 

De PvdA GroenLinks Twenterand heeft nadrukkelijk de behoefte om 
intensiever te betrokken worden bij de ontwikkeling van de financiën in 
Twenterand. Het College doet in de kadernota hiervoor een voorstel 
door te starten met de aanpak: Twenterand Duurzaam Financieel 
Gezond. De PvdA GroenLinks steunt deze aanpak maar vraagt direct 
vanaf de start bij fase 1 en in het bijzonder in fase 2 de raad te 
betrekken.  
 
Is het College bereid om de actief en in alle fase te betrekken? 
 

Covid en aanvullende 
middelen vanuit het rijk en 
de gemeente 

Kan het College een overzicht geven van de aanvullende middelen die 
zij ontvangen heeft van Rijk als gevolg van covid? 
 
Kan het College een overzicht geven of en op welke manier deze 
middelen zijn ingezet en of deze middelen inmiddels ook al zijn 
gebruikt? 
 
Kan het College aangeven wat er aan maatregelen zijn genomen 
vanuit de gemeente Twenterand om de gevolgen van Covid tegen te 
gaan en hoeveel middelen hiervoor zijn ingezet (dan wel niet zijn 
geïnd om organisaties niet te belasten)? 
 
Heeft het College nog een plan van aanpak voor de fase na corona, 
als we ook lokaal steeds meer van het “slot” gaan?  
 

Bestuurscultuur Deelt het college met de PvdA GroenLinks dat er zorgen zijn over de  
bestuurscultuur en dat er sprake is van een toenemend wantrouwen 
tussen inwoners en politiek bestuur? 
 
Dit constaterende welke stappen zet het College (wellicht met de 
raad) om te werken aan herstel van vertrouwen? 
  

Uitvoeringstoets Is het college bereid om te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om 
lokaal een uitvoeringstoets in te voeren om hiermee voorgestelde 
maatregelen, regelingen en verordening te toetsen op hun 
uitvoerbaarheid? 

Riolering Wat is de reden dat het college de keuze heeft gemaakt om de € 
200.000  te gebruiken als (incidentele) dekking en niet om deze 
middelen in te zeten bijvoorbeeld voor maatregelen klimaat adaptie?  

Gezondheid en rookvrije 
zones 

Kan het college zich herinneren dat zij toezeggingen heeft gedaan met 
betrekking tot het instellen van rookvrije zones rondom bushaltes, in 
het bijzonder bij de bushaltes in Westerhaar Vriezenveensewijk? 
 
Wanneer gaat het College deze toezegging nakomen en vindt de  
uitvoering van het instellen van de rookvrije zones plaats? 
 
Is het College bereid om te onderzoeken op welke plaatsen nog meer 
in de gemeente Twenterand er rookvrije zones in te stellen? 
 

Communicatie Is het College het met de PvdA GroenLinks dat het onafhankelijke 
informeren van inwoners van groot belang is  en dat hierin lokale 
media van groot belangrijke rol hebben? 



 
Is het College bereid vanuit Twenterand te werken aan versterking 
van lokale media, in het bijzonder Delta FM en hiervoor financiële 
middelen beschikbaar te stellen? Temeer daar Delta FM ook 
aangewezen is als calamiteitenzender.  

Eenvoudige taalgebruik Op welke manier is gaat het College blijvend aandacht besteden aan 
helder en eenvoudig taalgebruik in de brieven aan inwoners, de 
voorlichting aan de inwoners, de raadsvoorstellen en alle andere 
vormen van publicaties? 
 

Jongerenwerk Hoe lang wil het College nog doorgaan om te komen tot een 
daadwerkelijke integrale aanpak (bestuurlijk en uitvoerend) van de vier 
jongerenorganisaties in Twenterand? 
 

Verkeer Is het College op de hoogte van regelmatige ongevallen die zich 
voordoen in het buitengebied als gevolg van te hard rijden van 
automobilisten? 
 
Welke acties en maatregelen kan het College ondernemen om te 
zorgen dat het verkeer zich houdt aan toegestane maximale snelheid? 

Kinderburgemeester Vorig jaar heeft de burgemeester een toezegging gedaan om te 
onderzoeken hoe en op welke manier invulling gegeven kan worden 
aan een kinderburgemeester. 
 
Wat is hiervan de stand van zaken?  
Kunnen we in 2022 een kinderburgemeester tegemoet zien? 
Misschien is een suggestie om dit combineren met de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2022. 

Chemische 
bestrijdingsmiddelen 

Kan het college een overzicht geven van de bestrijdingsmiddelen die 
er in de gemeente worden gebruikt? 
 
Is het college bereid om hier met ingang van 2021 mee te stoppen en 
over te gaan op andere vormen (biologische) bestrijdingsmiddelen 

Lelieteelt Is het convenant dat afgesloten is in 2018 voor de periode van twee 
jaar opnieuw verlengd? 
 
Is hier overleg over geweest en heeft het college zich ingespannen om 
alle lelietelers die in Twenterand actief zijn dit convenant te laten 
onderteken? 
 
Is het College bereid om met alle lelietelers in overleg te gaan om, op 
basis van de publicaties en de hierin genoemde risico’s voor de 
volksgezondheid, het convenant aan te passen en de afstand tot 
bebouwing en natuurgebieden te vergroten? 

Opleidingsbudget Wederom stelt u voor om het opleidingsbudget niet aan te passen en 
naar achter te schuiven. Waarom? 
 
Betekent uitstel uiteindelijk niet uitstel? Wat wordt er dan nog waar 
gemaakt om een kernorganisatie te zijn en te willen investeren in 
kwaliteit? 

 


